
 

REFERAT 
06.02.2024 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 
Annika Kristensen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn 

Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen, Kristian Nissen 

Medarbejderrepræsentanter: 
Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 
Elevrepræsentant(er):  

Anna og Mia 

 
Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 
Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Anna, Jens Christian, Mia 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd – Fraværende 

 

Formand – Deltog på møde i 7. klasse, hvor 

Bodymind Academy. Der var god opbakning, 

og de var engagerede. Håber på, at 

indsatsen kommer til at gøre en forskel i 

klassen. 

 

Forældrerepræsentanter – Arrangement med 

skolestarterne. Det var en god måde også at 

lære de andre forældre at kende på. 

 

Ekstern repræsentant – Vi har fået 

opbakning fra lokalrådet til at gå videre 

omkring et samarbejde mht. promovering af 

skole mv, som blev debatteret på sidste 

skolebestyrelsesmøde. Der indkaldes i første 

omgang til et fælles dialogmøde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Medarbejderrepræsentanter – Vi har haft 

meget fravær blandt elever og personale her 

i januar. Det påvirker hverdagen på skolen. 

I indskolingen har de lige afsluttet et projekt 

om Norden, som var et monofagligt projekt i 

dansk. Der er også blevet startet op på 

skole/hjem-samtaler i de forskellige klasser. 

 

På mellemtrinnet arbejder vi med projektet 

Hejnsvigs næste forfatter. Vi er også i gang 

med Uge 6, hvor vi i går havde besøg af SSP 

i de tre klasser. Det har gjort indvirkning på 

mange af eleverne. 

 

Skolestarterarrangementet var vellykket. Det 

var en god aften. 

 

Skoleledelse – Vi får nye printere på skolen 

på torsdag, hvor vi kan printe med ”follow-

me”, som er et mere sikkert system. 

 

Der er opfølgende møde i 7. klasse på 

torsdag med Bodymind Academy. 

 

8. klasse er i praktik i denne uge. 

 

I team 3 er der monofaglige projekter i 

engelsk i 8. klasse, hvor det handler om 

Harry Potter. Og i matematik, hvor de skal 

’bygge’ huse.  

 

Der er pt. Hovedvisitationer, hvor der søges 

om alternative skoletilbud til enkelte elever. 

 

I morgen skal vi have 

skoleudviklingssamtale, hvor direktøren, 

skolechefen, politikere bl.a. deltager. Det 

bliver spændende at fortælle om vores 

arbejde på Hejnsvig Skole. 

 

Fredag inde påskeferien afholdes der 

skolernes sangdag i koncertsalen i DR-byen. 

Vi er så heldige at 4. og 5. klasse er blevet 

udtrukket til at deltage. Det bliver helt sikkert 

en stor oplevelse med en dag i København.  

 

 



 

4. Skolebusordning – 

indgivelse af høringssvar 

15 min 

 

Drøftelse og beslutning – på baggrund af 

oplæg ved januar-mødet 

 

Skolebestyrelsen ønsker, at vi fremadrettet 

ønsker skole-flex-ordningen. 

 

Ved skole-flex-ordning er det vigtigt, at man 

kan tilkøbe sig ordningen uanset, hvor man 

bor. Der skal være en billig løsning for alle. 

 

Skolebestyrelsen er bekymrede for, at det for 

enkelte familier bliver dyrene at få sine børn i 

skole, hvis de bor på den forkerte side af 

grænserne for befordring. 

 

Skolebestyrelsen foreslår, at der også laves 

et max-beløb, man kan komme til at betale 

pr. måned.  

 

Hvis det vælges, at ruterne sammenlægges 

til en rute, er det vigtigt, at den er fleksibel og 

justeres efter behov. Det har også betydning, 

at elever, der ikke er befordringsberettigede, 

kan tilkøbe sig befordring til og fra skole. 

 

Skoleledelsen laver et udkast til høringssvar, 

som sendes til kommentering i 

skolebestyrelsen, inden den indsendes.  

 

 

 

5. Evaluering af arrangement 

m. David Madsen 

10 min 

 

Det var et godt og givende foredrag. Vi 

kunne godt have håbet på, at der havde 

været flere deltagere. 

 

I dag er der kommet vejledning fra ministeriet 

ift. børns skærmbrug. Personalet er allerede i 

gang med arbejdet, om at ændre den digitale 

kultur i skolen. Og vi går endnu mere 

målrettet i gang igen. 

 

 

6. Budget 2024 

30 min 

Fremlæggelse af regnskab for 2023 samt 

budget for 2024 

Budget 2024 til kommentering og foreløbig 

godkendelse. Budgettet præsenteres for 

skolens MED-udvalg d. 7/2. 

 

Skolebestyrelsen godkender budgettet 

foreløbigt. 

 



 

 

7. Projekt NY SKOLE 

5 min 

 

Orientering om status 

På fredag offentliggøres det, hvem der skal 

stå for byggeriet. Der var mange kompetente 

tilbudsgivere, der bød ind på opgaven. 

 

Ifølge tidsplanen skal byggeriet opkvalificeres 

i løbet af foråret og det kommer i udbud i 

efteråret. Byggeriet starter efter planen i 

januar 2025 – og skolen forventes færdig 

første kvartal 2026. 

 

 

8. Fejring af 50-års jubilæum 

15 min 

 

Drøftelse af muligheder og ideer 

 

Udsættes 

 

 

9. Eventuelt 

5 min 

 

- Forespørgsel om hallen kan tages i 

brug i pauserne 

 

10. Formidling af udvalgte 

emner fra dagsorden 

 

 

Hvilke 2-3 temaer skal formidles som 

videoindslag til forældrekredsen? 

•  

•  

•  

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

• Fejring af 50-års jubilæum 

 


